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PROGRAM DELA 

 KOMISIJE ZA ŢENSKA VPRAŠANJA ZA LETO 2010  

 
Sprejet na 8. redni seji 

 
 

Pot do enakosti spolov je dolga in polna ovir. Ima pa ta pot tudi svoje posebnosti. 

Enakost spolov se da doseči tudi z majhnimi koraki. Komisija za ţenska vprašanja se 

seveda zaveda, da se stvari ne da spreminjati čez noč, lahko pa veliko pripomore k temu, 

da se bodo stvari vendarle spreminjale. 

 

V letu 2010 bo Komisija za vprašanja ţensk: 

 

1. skušala pribliţati izobraţevanje najmanj izobraţenim zaposlenim (primeri 

dobre prakse). Članice komisije program izobraţevanja predstavijo v svojih 

podjetjih, članom Republiškega odbora, na spletni strani SKEI, v Delavski 

enotnosti, lahko tudi v zainteresiranih podjetjih. 

2. v podjetjih spodbujala sprejemanje internih aktov o odpravljanju nasilja na 

delovnem mestu (primeri dobre prakse). Pobuda v podjetjih, predstavitev 

Republiškemu odboru, članek v DE, ....... 

3. aktivno sodelovala z ţensko mreţo ZSSS  

4. svoja stališča in predloge predstavila Republiškemu odboru SKEI  

5. se povezala z Uradom za enake moţnosti. To bo povezava  preko spleta. Od 

urada za enake moţnosti pričakujemo predvsem informacije, razne zloţenke, 

plakate, s pomočjo katerih obveščamo uporabnike. 

6. obveščala zaposlene ţenske o njihovih pravicah (dopisi, zloţenke,...) 

7. spremljala spremembe zakonodaje in oblikovala svoja stališča 

8. na spletni strani SKEI objavljala novosti in aktualne dogodke  

 

Komisija se bo sestala na najmanj petih rednih sejah, ki bodo potekale v Ljubljani oz. v 

podjetju, ki nam bo lahko predstavilo vsaj en primer dobre prakse glede enakosti spolov 

(lahko tudi podjetje, v katerem bi članice komisije predstavile primere dobre prakse). 

Stalna naloga članic komisije je tudi, da se izobraţujemo in spremljamo novosti s 

področja enakosti spolov. Izobraţevanje bo potekalo preko spleta ( članice komisije 

sledijo spremembam), priloţnostno pa na sejo komisije povabimo strokovnjaka z 

določenega področja. 
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